
Zápis ze schůze Školního parlamentu Podkrušnohorského gymnázia v Mostě 

 

Datum a čas: 15. 1. 2025 (7. vyučovací hodina) 

Místo konání: knihovna budovy B1  

Program: 

1. Průzkum zájmu o semináře 
- Školní parlament se rozhodl znovu uskutečnit průzkum zájmu o volitelné semináře 

(stejně jako minulý rok). 
- Termín uskutečnění se bude ještě plánovat. 

 

2. Neformální setkání 
- Plánujeme  uskutečňovat  pravidelné a neformální setkávání našich aktivních studentů 

školy v kavárně The Most café.  
- Chceme tím  podpořit studentské akce mimo prostory školy a tím také prohlubovat 

sociální vazby v parlamentu. 
- Termíny srazů jsou prozatím v diskusi. 

 

3. Valentýnská pošta 
- Bude probíhat po vzoru akce p. Babčaníkové (stejně jako před dvěma lety). 
- Organizuje ho především nižší stupeň víceletého gymnázia. 
-  Plánuje se uskutečnit v týdnu od 10.2 

 

4. Školní focení 
- Hledáme fotografa a termíny na letošní rok (bude oznámen později). 

 

5. Instagramový účet 
- Školní parlament plánuje založení instagramového účtu pro lepší informovanost 

studentů. 

 

Zpracoval: Marek Těšitel 

Schválil: Ondřej Hájek  

 

 

 



Prezenční listina: 

David Klein, O1 

Pavel Mayer, O1 

Kateřina Uškovičová, O3 

David Dorňák, O4 

Anna Černá, 1.A 

Jaroslav Skyba, O6 

Petra Klimecká, 2.B 

Marek Těšitel, O7 

Tomáš Balín, O7 

Ondřej Hájek, 3.B 

Lucie Tourková, 3.B 

Justýna Janderová, O8 

Ema Kynclová, O8 

Jaromír Tichý, 4.S 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


